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Zápis z 33. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

konaného dne 19. 4. 2021 prostřednictvím videokonference 
 

Účastníci videokonference: Michal Blažek (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří 

Jindřich (ODS), Michal Kohout (ODS), Vladimír Kuba (ODS), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent 

(NO), Otakar Vich (NO), Petr Vltavský (ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký (úřad), 

Martin Rudolf (MP) 

Omluveni: David Pavel (NO) 

Hosté: Barbora Šumberová (Finep) 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 10 z 11 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (zvukový záznam - 0:00:00; stenografický přepis - str. 5) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 33. veřejném zasedání zastupitelstva městské části formou 

videokonference a konstatoval, že po přihlášení účastníků – členů zastupitelstva a ověření, že spojení je 

funkční, je takto svolané jednání zastupitelstva usnášeníschopné. 
 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli navrženi Vladimír Kuba a Martin Svoboda (0:01:30; str. 5) 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Študent, Vich, Vltavský 
 

Do návrhové komise pro tvorbu usnesení byli navrženi Jiří Jindřich a Otakar Vich (0:02:14; str. 5) 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Študent, Vich, Vltavský 
 

VYVĚŠENÝ PROGRAM (0:02:48; str. 5) 

1. Bezpečností situace v MČ 

2. Dotace spolkům 

3. Vyúčtování DPS 

4. Sportovní klub 

5. Kompostéry 

6. Smlouva o výpůjčce s SDH 

7. Dodatek ke smlouvě 4Soft s.r.o. 

8. Různé 
 

Starosta přečetl navržený program a navrhl doplnit na program zasedání jako bod 2) Dodatek smlouvy 

o spolupráci s Euro Park Praha a.s. Dále se zeptal, zda má někdo další návrh na úpravu tohoto programu. 

M. Svoboda upozornil na e-mailový návrh pana D. Pavla na vypuštění bodu 4) Sportovní klub.  
 

O vypuštění bodu 4) Sportovní klub z programu zasedání bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 3, proti 4, zdržel se 3. návrh nebyl přijat 

Pro: Svoboda, Študent, Vich  

Proti: Ježil, Kohout, Kuba, Vltavský 

Zdržel se: Blažek, Doláková, Jindřich 
 

O zařazení bodu 2) Dodatek smlouvy o spolupráci na program projednávání bylo hlasováno takto. 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 3. program byl schválen 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Vltavský 

Zdržel se: Svoboda, Študent, Vich 
 

SCHVÁLENÝ PROGRAM 

1. Bezpečností situace v MČ 

2. Dodatek smlouvy o spolupráci s Euro Park Praha a.s. 

3. Dotace spolkům 

4. Vyúčtování DPS 

5. Sportovní klub 

6. Kompostéry 

7. Smlouva o výpůjčce s SDH 

8. Dodatek ke smlouvě 4Soft s.r.o. 

9. Různé 
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1. Bezpečnostní situace v MČ (0:08:09; str. 7) 

Strážník MP informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v měsíci 

březnu 2021. Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se udály celkem 2 TČ – 2x krádež vloupáním 

do/z motorového vozidla. Na území spadajícím pod MOP Hostivař se udály 3 TČ – 1x vloupání do 

staveb, firem, skladů a 2x vloupání do rodinných či bytových domů/bytů. Strážník apeloval na obyvatele 

bytových domů, aby dbali opatrnosti při vcházení do domů jak vchodem pro pěší, tak garážovým 

vchodem, aby nedocházelo k vniknutí cizích osob. Informoval o útěku psa a požádal o ohleduplné 

chování pejskařů vůči všem obyvatelům. 

Diskuse: nikdo nepřihlášen 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o bezpečnostní situaci v MČ za měsíc březen 2021. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 33/1  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Študent, Vich, Vltavský 
 

2. Dodatek smlouvy o spolupráci s Euro Park Praha a.s. (0:13:49; str. 8) 

Jedná se o dodatek smlouvy z roku 2016, která pojednává o příspěvku EPP a.s. na rozvoj infrastruktury 

v MČ. Z diskusí vyplynulo, že pro MČ by bylo dobré jako protiplnění získat nějaké bytové jednotky pro 

učitele, které se dosud nepodařilo získat od MHMP. Poté předsedající předal slovo zástupkyni 

společnosti Finep, paní Barboře Šumberové. (0:16:01 – 0:23:02; str. 9) Paní Šumberová informovala o 

procesu vyjednávání, poskytnutí bytové jednotky, příspěvkům investora a smluvní zakotvení 

dostatečného počtu parkovacích míst u budoucí výstavby v Malém háji. 

Diskuse (0:23:28; str. 11): V. Študent, starosta, B. Šumberová, M. Svoboda 
 

Zastupitelstvo schválilo návrh dodatku Smlouvy o spolupráci s EPP, a.s. na domy H6 a H7 a pověřilo 

starostu uzavřením dodatku smlouvy. 

Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 2. UZ 33/2  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Vltavský 

Zdržel se: Študent, Vich 
 

3. Dotace spolkům (0:38:57; str. 15) 

Po přijetí žádostí proběhly osobní schůzky se zástupci spolků, aby MČ zjistila, jaké jsou dopady 

koronakrize na místní spolky, jak aktuálně fungují a jak finanční prostředky využijí. 

Diskuse (0:45:09; str. 16): M. Svoboda, P. Vltavský (informace o možném střetu zájmů) 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí žádosti o poskytnutí veřejnoprávní dotace jednotlivých spolků 

a schválilo 

- poskytnutí dotace SČR, z.s. ZO Praha 10 - Dolní Měcholupy ve výši 300 000 Kč 

- poskytnutí dotace SK Dolní Měcholupy ve výši 550 000 Kč 

- poskytnutí dotace SDH Dolní Měcholupy ve výši 200 000 Kč 

- poskytnutí dotace SDH Dolní Měcholupy ve výši 100 000 Kč 

- poskytnutí dotace OS Leonardo ve výši 450 000 Kč 

- uzavření veřejnoprávních smluv na dotace dle přiloženého vzoru. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 33/3  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Študent, Vich, Vltavský 
 

4. Vyúčtování DPS (0:49:52; str. 17) 

Předseda finančního výboru informoval, že materiály o vyrovnání zálohových plateb v DPS byly 

finančním výborem schváleny. 

Diskuse: nikdo nepřihlášen 
 

Zastupitelstvo souhlasilo s vyúčtováním zálohových plateb Domu s pečovatelskou službou za rok 2020 

a převedením částky ve výši 857 Kč z běžného účtu hlavní činnosti na účet zdaňované činnosti. 
 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 33/4  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Študent, Vich, Vltavský 
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5. Sportovní klub (0:51:43; str. 18) 

Místostarosta uvedl, že se jedná o bod navazující na schválené Usnesení č. 32/10 z 15. 3. 2021. K tomuto 

bodu seznámil přítomné s otevřeným dopisem pana D. Pavla. 

Diskuse (1:01:01; str. 20): starosta, V. Kuba, P. Vltavský, M. Svoboda, V. Študent 
 

Hlasování o prodloužení diskusního příspěvku pro M. Svobodu o dalších 5 minut. 

Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 2. návrh byl přijat 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kuba, Svoboda, Študent, Vich 

Zdržel se: Kohout, Vltavský 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí, že existuje odůvodněná obava, že v souvislosti s rekonstrukcí zázemí 

Sportovního klubu Dolní Měcholupy došlo ke spáchání trestného činu a pověřilo starostu k připojení se 

k trestnímu řízení, které se týká porušení povinnosti při správě cizího majetku ve věci Sportovního klubu 

Dolní Měcholupy, jakož i k uplatnění nároku na náhradu škody ve výši 13 697 900,73 Kč. 

Hlasováno: pro 7, proti 3, zdržel se 0. UZ 33/5  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Vltavský 

Proti: Svoboda, Študent, Vich 
 

6. Kompostéry (1:31:18; str. 28) 

Byli osloveni 3 dodavatelé. Do VŘ se přihlásila 1 firma, která podala nabídku v celkové výši 705 500 Kč 

bez DPH na 153 kompostérů a 1 kontejner na textil. Zastupitelům byl předložen návrh smlouvy. 

Diskuse (1:35:23; str. 28): V. Študent, starosta, M. Kembitzký 
 

Zastupitelstvo schválilo výsledky výběrového řízení na pořízení kompostérů a kontejneru na textil, jehož 

vítězem je společnost MEVA-TEC s.r.o. 

Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 2. UZ 33/6  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Vltavský 

Zdržel se: Študent, Vich 
 

7. Smlouva o výpůjčce s SDH (1:38:15; str. 29) 

Dobrovolní hasiči sídlí v budově patřící MČ. Dosud nebylo zasmluvněno využívání této budovy hasiči. 

Diskuse (1:40:12; str. 30): P. Vltavský (informace o možném střetu zájmů) 
 

Zastupitelstvo schválilo smlouvu o výpůjčce týkající se pozemků a budovy sloužící Sdružení hasičů 

Čech, Moravy a Slezska – Sbor dobrovolných hasičů Praha-Dolní Měcholupy a pověřilo starostu jejím 

uzavřením. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 33/7  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Svoboda, Študent, Vich, Vltavský 
 

8. Dodatek ke smlouvě 4Soft s.r.o. (1:41:32; str. 30) 

Při zhotovení běžecké dráhy u hasičárny vznikly nějaké vícepráce i méně práce. Konečná bilance je, že 

bylo více méněprací, tudíž bude fakturace firmy o cca 18 tis. Kč nižší. 

Diskuse (1:43:20; str. 31): O. Vich, starosta, M. Svoboda 
 

Zastupitelstvo souhlasilo s návrhem dodatku č.1 ke smlouvě č. 373-2020 ze dne 19. 10. 2020 se 

společností 4Soft s.r.o. a se změnovým listem č.1 ze dne 30.3.2021 a pověřilo starostu uzavřením 

dodatku č.1 této smlouvy. 

Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 2. UZ 33/8  schváleno 

Pro: Blažek, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Kuba, Študent, Vltavský 

Zdržel se: Svoboda, Vich 
 

9. Různé 

➢ Starosta (1:49:27; str. 32) – informace o probíhající rekonstrukci ulice Kutnohorská 

➢ Starosta (1:50:29; str. 32) – informace k projektu na rekonstrukci kuchyně v MŠ 

➢ Starosta (1:50:44; str. 32) –postup jednání ohledně projektu ZŠ a MŠ v Malém háji 

➢ M. Svoboda (1:51:32; str. 32) – příspěvek k testování dětí ve školských zařízení; 

 diskuse: starosta, J. Doláková, O. Vich, M. Svoboda 

➢ M. Svoboda (2:10:31; str. 36) – dotaz na odstranění vad u rekonstrukce komunikace Ke Školce 

 diskuse: starosta 
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Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.58 hodin. 

 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 33/1-8 

ze dne 19. 4. 2021 a strojový přepis diskuse. 

 

 

 

 

Zapsala: Š. Fořtová 

Přepsala: B. Dubská 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis byl schválen Usnesením zastupitelstva č. 35/3 ze dne 24. 5. 2021 


